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Относно: Предприемане на мерки за обезопасяване на пътеката водеща към Къщата на 
Алпиниста във Велико Търново, и района около нея, представляващи опасност за живота и 
здравето на гражданите, както и предотвратяването на нерегламентирано изхвърляне на 
отпадъци на територията на Община Велико Търново

Велико Търново, 18.01.2021 г.

Уважаеми господин Панов,

На основание чл. 81, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и дейността на 
Великотърновския общински съвет, моля да ми отговорите устно и писмено на следващата 
сесия на следното питане, което да бъде включено в Дневния ред на заседанието през месец 
януари 2021 година:

При мен постъпи сигнал от граждани, че в квартал Зона Б във Велико Търново в района на 
Къщата на алпиниста, където се намира и друга рушаща се постройка, целогодишно е сборен 
пункт за млади хора, както и бездомници и хора, търсещи усамотение. В района често могат 
да се видят купища боклук, които граждани се организират, за да почистват. За да се достигне 
до Къщата на алпиниста по отвесната скала има тясна пътечка с няколкометрова пролука към 
над около двадесетметровата скала надолу. Единственият начин да се премине през пролуката 
са две метални релси, останали от някога съществуващата пътека. В миналото е имало и 
метален парапет, но вече той не съществува. Стана ми известно и че младежи често посещават 
мястото, за да предизвикват страховете си от високо, правят се опасни снимки и само 
случайността ги е спаила от сериозни инциденти. Макар че гражданите разказват за тежък 
инцидент, който се е случил на мястото преди години.

През 2016 г. журналисти от вестник „Янтра ДНЕС“ правят свое проучване и публикуват 
статия, в която разказват как деца от града се събират там и си правят опасни селфита.

Мястото е привлекателно за катерачи и алпинисти, защото скалите са подходящи за 
тренировки на занимаващите се с тези видове спортове. Често там могат да бъдат срещнати 
хора от цялата страна и чужбина.
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Обръщам внимание на сериозността на темата и необходимостта от предприемането на 
спешни мерки по обезопасяването на района.
С оглед на гореизложеното се обръщам към Вас, за да дадете необходимите разяснения като 
отговорите писмено на следните въпроси:

1. Предприемала ли е Община Велико Търново или Кметът на Община Велико Търново 
действия по обезопасяването на района на Къщата на алпиниста и по-специално пътеката 
водеща към нея? Ако да какви и кога са били предприемани те?

2. Какви действия е предприел Кметът на Община Велико Търново в изпълнение на 
задължението си по чл. 19, ал. 2, т. 15 от Закона за управление на отпадъците да 
предотвратява изхвърлянето на отпадъци на неразрешени за това места и/или създаването 
на незаконни сметища и организиране на почистването им?

Моля да предоставите отговора и документите и в писмен вид, като го изпратите на 
електронната ми пощаА
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